



前往香港少年領袖團萬宜訓練營之方法：

Instruction for going to High Island Training Camp of Hong Kong Adventure Corps:



1. 此路口直行往西貢萬宜路。

Head straight at this junction, towards Sai Kung Man Yee Road.



2. 向此迴旋處第二個出口(涼亭右手邊)向前進。

Use the second exit at this roundabout.



3. 此路口(設有香港少年領袖團之指示牌)右轉。

Turn right at this junction (following the arrows of 'Hong Kong Adventure Corps').

到達營地時，請交還此指引及封閉道路通行許可證(如適用)予營地職員。

Please return this instruction and closed area permit (if applicable) to camp staff after arrival of HITC.



前往香港少年領袖團萬宜訓練營之方法：

Instruction for going to High Island Training Camp of Hong Kong Adventure Corps:



註：

1. 本指引**並非及不可取代**由漁護署發出之封閉道路通行許可證。
2. 駕駛人仕需要確保在安全情況下使用本指引，本團並不負責駕駛人由於使用本指引所引起的任何交通意外。

Note:

1. This instruction **is not and cannot replace** the permit issued by AFCD.
2. Drivers are to ensure to use this permit in safe condition, the Corps does not liable to any traffic accident occurred when using this instruction.

到達營地時，請交還此指引及封閉道路通行許可證(如適用)予營地職員。

Please return this instruction and closed area permit (if applicable) to camp staff after arrival of HITC.